



ALIANAIT ARTS FESTIVAL DATES AND LINEUP RELEASED

The countdown is officially on for the 19th annual Arts Festival, once again taking place this summer under the Canadian North Big Top Tent from June 29 – July 3!

The phenomenal lineup features favourites INUK, the Driveliners and Not Even; returning artists This Way North, Silla and Ivaana; Alaska’s Ugiuvak Drummers & Dancers – not to mention Vinnie Karetak & Laakkuluk Williamson Bathory’s production of *Qaumma*; Clowns Jimmy Qamukaq & Jacky Qrunnut of Igloolik featured in *The Geek Quest* performance; Sápmi spoken word artist Timimie Glassko Mäarak and as always the annual collaboration this year featuring artists from across Greenland.

Tickets will be available for purchase through Eventbrite starting on June 8th, at the door or at Ventures. Programming and information will be available on our website at www.alianait.ca, through Facebook, Instagram other social media.

We’d like to thank our sponsors and funders for all their support year.

For any questions, please contact the Alianait office at info@alianait.ca.



Canada



PUBLICATION DES DATES ET DE LA LISTE DU FESTIVAL DES ARTS D'ALIANAIT

Le compte à rebours est officiellement lancé pour le 19^e festival annuel des arts, qui se déroulera une fois de plus cet été sous le Grand Chapiteau Nord canadien, du 29 juin au 3 juillet!

La programmation phénoménale comprend les favoris INUK, les Driveliners et Not Even; le retour des artistes This Way North, Silla et Ivaana; les Ugiuvak Drummers & Dancers d'Alaska – sans oublier Vinnie Karetak & Laakkuluk Williamson Bathory dans la production de *Qaumma*; les clowns Jimmy Qamukaq et Jacky Qrunnut d'Igloodik, présentés dans le spectacle de la *Geek Squad*; l'artiste de *spoken word* Timimie Glassko Märak de Sápmi et, comme toujours, la collaboration annuelle qui réunit cette année des artistes de tout le Groenland.

Les billets seront disponibles sur Eventbrite à partir du 8 juin, à la porte ou auprès de Ventures La programmation et les informations seront disponibles sur notre site Web à l'adresse suivante www.alianait.ca et sur Facebook, Instagram et d'autres médias sociaux.

Nous tenons à remercier nos commanditaires et nos donateurs pour leur soutien tout au long de l'année.

Pour toute question, veuillez contacter le bureau d'Alianait à l'adresse suivante info@alianait.ca.

